
Styrelsemöte SPLITT 2019-01-29 
 
Ordförande: Anna 
Sekreterare: Olivia  
Justerare: Angie 
 
Mötet öppnas.  
 
Ordförande tar upp fulsittningen på fredag (2019-02-01). Ordförande har ordnat 
alkoholtillstånd till fulsittningen. Nyckeln behöver hämtas på fredag innan klockan 15.00. 
Tillgång till lokalen från och med 16.00. Föreslås att träffas 16.30. 
 
Förslag till välkomstdrink: Alkoholfri bål. Bestämt: Hallonsoda och frysta hallon.  
 
Upplägg till sittningen ska konferenciererna lägga upp på torsdag. Förslag från ordförande: 
Notera i schemat när gästerna ska sitta ner och när de kan lämna bordet.  
 
Fastställs att ansiktsmålning med en ansiktsmålningar-station.  
 
Angie ska ta med sin systemkamera och ta bilder på festen till Facebook.  
 
Vi kommer ha två olika korvar, bullens korv och vegankorv (vegankorven erbjuds till 
vegetarianer också). Ellen påpekar att vegankorv inte är gott att kokas, förslag läggs fram att 
steka vegankorven. Erika erbjuder sig att ta med en stekpanna.  
 
Motförslag: Vegankorvarna steks hemma och värms i mikron.  
Beslut: Vegankorvarna steks hemma och värms i mikron sedan.  
 
Korvarna kommer att förberedas en stund innan. Anna tar med underlägg.  
 
Ellen föreslår att vi hyr en kaffevagn.  
 
Lösgodis kommer att inköpas inför fiskdammen, även lite chips kommer att inköpas.  
 
I dekorationsväg kommer ballonger, tutor och hattar att inköpas, budgeten får avgöra. Även 
papperstallrikar med festmotiv och en uppsättning med papperstallrikar som är vita, samt 
bestick och plastglas, och sugrör.  
 
Efterrätt:  
 
Förslag: Rulltårta till efterrätt, dekoreras med grädde och strössel. Veganalternativ på 
kladdkaka kommer att erbjudas.  
Förslag: Piggelin istället, för enkelhetens skull.  
Förslag: Skopglass.  



 
Beslut: Skopglass med sås och strössel. Veganglass kommer att inköpas.  
 
Lekansvariga:  
 
Anna kommer att göra ett quiz.  
Ida & Erika kommer hålla i lekarna. Lekarna kan vara hela havet stormar, fruktleken, 
tidningsleken.  
 
Fråga: Hur gör vi med Nickelodeon/Disney-channel frågan? Vad ska vi göra av den, vad ska 
den betyda?  
Förslag: En sida av långbordet är Nickelodeon och andra är Disney-channelfolket. Ett annat 
förslag är två olika lag i quizet eller lekarna.  
 
Erika ska fixa en spellista till festen och tar med sig sin dator.  
 
Fråga: Hur lång ska festen va? 
Förslag: Avslutas 9-10. Festen lär vara klar 12.00, eller så har folk gått ut.  
 
 
Inköpslista:  
 
Varmkorv 
Korvbröd  
Ketchup 
Senap  
Rostad lök 
Bostongurka  
Gurkmajonäs  
Chips 2st 
Servetter 
Godis- vegetarisk godis 1,5 kg 
Papptallrikar  
GB 3 färger  
Otaly glas 
Strössel  
Hallon soda  
Frysta hallon 
Party hattar 
Serpentiner 
Ballonger 
Snöre  
Papptallrikar festmotiv  
Plastglas 
Plast shotglas  
Sugrör 
Pappersduk 
 
Ang mottagningen:  
 



Mottagning nästa termin för nya nollor. Ordförande ska ta reda på vad som generalerna i 
styrelsen måste ta upp på faddermötet.  
Fråga från ordförande om vi funderat på att ta med andra styrelser i vår mottagning. 
Generalerna informerar att detta har vi tänkt på. Ordförande kommer att ställa denna fråga 
till FOSA (filosofi och samhällsanalys) samt KEFF (kulturstudenter) om de vill samarbeta på 
större event, tex temafester och fulsittning.  
 
Ang novelltävling:  
 
Datumet förlängdes till 28 Februari. Ska ansöka om pengarna till tävlingen innan detta 
datum.  
 
Ang Humsek:  
 
Då Ellen går ut behöver en ny person väljas till representant för Humsek. Ellen flaggar för 
detta nu.  
 
Person ska nominerats för sitt betydande arbete inom kåren, och ta emot pris vid sin 
examen. Sista dag för detta är 20 Maj.  
 
 
Mötet avslutas.  
 


